
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

TIRSDAG DEN 2. MARTS. 2021 KL. 20 VIRTUELT OVER ZOOM 

Referat  
Tilstedeværende: 104, 130, 210, 225, 302, 330, 411, 429, 502, 503, 511, 513, 605, 617, 711, 726, 
810, 821, 829,  906, 1001, 1002, 1005, 1011, 1021, 1029 (19 køkkenrepræsentanter, 4 folkevalgte) 
Referent: 1002 
Dirigent: 1001 
Stemmetællere: 503 og 1005 
 
Godkendelse af referat fra REP møde d. 2. februar 2021 
0 stemmer imod, 0 stemmer blankt. Resten for. 20 stemmer. 
Godkendt! 
 
Meddelelser til/fra formandskabet 
Studiekontrol i april: Husk at der er studiekontrol i april og det er alt andet lige med fysisk 
underskrift og stempel. Hvis folk er i tvivl, kan i godt få hjælp af os. Underskriften skal skrives på fra 
den 1. april til den 30. april for at den kan godkendes, og ikke før. 
 
Tilbagebetaling af ubetalte statslån: 
Spørgsmål: Hvad er lånet for? 
Svar: Det er et gammelt lån, der er lavet tilbage i 1959, da omk blev lavet om til et kollegie. Lånet er 
45 år gammelt. Det skulle havde været betalt i 2004, men vi har først fået at vide om dette i januar.  
Spørgsmål: Er det noget, der vil resultere i huslejestigninger, såfremt pengene skal tilbagebetales? 
Svar: Det kan betyde huslejestigning men først næste år, da det først skal budgetteres.  
Spørgsmål: Har I lavet indsigelsen til Udbetaling Danmark? 
Svar: Ja vi har lavet indsigelsen. Dette sætter processen på pause. Når indsigelsen og processen er 
afsluttet vil vi nok få en ny dato om betaling af lånet, hvis vi skal tilbagebetale.  
Spørgsmål: Hvis vi skal betale lånet, vil vi få lavet en ny dato om betaling, og får vi hjælp af 
kommunen eller KAB? 
Svar: Ja, vi får en ny dato. KAB giver ikke lån, men vi får stiftet lånet med enten en privat bank, eller 
af kommunen.  
 
Artikel fra Otto Mønsted Fonden: Otto Mønsted Fonden har lavet en artikel om os. Artiklen er 
pyntet lidt på om hvordan vi har klaret os i forhold til corona, men vi er nogle af de kollegier, som har 
klaret sig bedst. Det er en fin artikel og den kan findes på Otto Mønsteds Fonden hjemmeside. 
 
Nye stole til læsepladserne i tarmen: Vi har fået nye stole op i tarmen i går. Stolene minder om 
barens stole og der er rigeligt af dem. Husk at holde afstand, og der er installeret stikkontakter.  
 
Meddelelser til/fra bogholderiet 
 
Meddelelser til/fra bestyrelsen 
 
Meddelelser til/fra inspektøren 
Denis og Kim 
Sauna: Der er en sprayflaske til saunaen og beskrivelse til hvad den skal bruges til. Grunden til at 
saunaen har været kold er man muligvis har brugt for meget væske i saunaen. 
Brug mere sprit: Denis føler nogle køkkener bruger mindre sprit, og det er lidt bekymrende.  
 
Meddelelser til/fra øvrige udvalg 
Otto Festival Udvalget: Husk at aflever jeres ønsker til festival til 2. østs postkasse. Vi har modtaget 



fra 7 køkkener indtil videre. 
 
Værkstedskælderen: Borehammeren og vægdetektoren mangler stadig. Vil gerne have den tilbage så 
andre kan bruge dem igen, da de er savnet :-) 
 
Forslag til afstemning 
Lystfiskeriklub: Vi udskyder forslaget til næste REP møde. Vi er i dialog med 8.vest, som er okay 
med at udskyde forslaget.  
 
Spørgsmål: Der bliver spurgt fra 5. øst, om man skal have en licens for at fiske? 
Svar: Ja det skal man. Man kan købe en dagspas eller årspas, og der vil blive afholdt arrangementer i 
klubben, hvor vi så kan opfordre til at købe licenser. 
 
Kommentar: Er der nogen idé om, hvor stor opbakning, der er til klubben på de andre køkkener? 
Svar: Nej egentlig ikke, men det er derfor vi har lavet dette forslag.  
 
Kommentar: Umiddelbart synes 9. vest det er en god ide ;-) 
Kommentar: 3. vest også klar :) 
 
Stillinger på valg 
2 Bartendere  
629 og 227, stiller op.  
629 og 227, klappes ind. 
 
1 Medlem af Bodegaudvalget  
819 stiller op. 
819 klappes ind. 
 
1 Formand for Træningskælderen 
Ingen stiller op. 
Stillingen sættes op til næste Rep. 
 
1 Forkvinde for Ottos Piger 
Ingen stiller op. 
Stillingen sættes op til næste Rep. 
 
Eventuelt. 
Spørgsmål: 3.øst vil gerne høre om man kan finde en ordning for at vide, om værelset nede ved 
gæsteværelset er ledigt eller lejet? 
Svar: Det kan vi lige høre Denis ad om og prøve at finde en løsning til dette. 
 
Spørgsmål: Kan gæsteværelserne fortsat lejes under corona? 
Svar: Ja, det kan man sagtens, det er en mulighed. Der var en kort periode i starten af corona hvor 
man ikke kunne leje dem, men der har været en mulighed for udlejning i lang tid nu. 
 
 

 
 

Resterende bevillinger 1/3 til 1/9 

Bevillinger fra REP 30.000,- 

Kommende arrangementer Otto Festival 20.-21. august 


